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Kallelse till lokal samverkansgrupp Sammansatta vård och 

omsorgsbehov 2023-09-13 

 

 

 

 

 

 

 

 

Om Du är förhindrad att delta meddela: maria.ahlgren@vgregion.se 

 

DAGORDNING 

 

1. Presentation 

2. Val av sekreterare: Marion Wramsby 

3. Godkännande av dagordning  

4. Anmälan av övriga frågor / tillägg till dagordningen  

5. Föregående minnesanteckningar 

6. Utvärdering av sommaren 

Kommunen upplever att det varit hanterbart men hemsjukvården sjuksköterskor var 

belastade. Påverkades då Brålanda vårdcentral förflyttade sin verksamhet till 

Torpa. Logistiska frågor. Många som ville bli inskrivna i hemsjukvården.  

 

NU-sjukvården: Bemanningen var svår. I perioder har det varit svårt på akuten. Gott 

samarbete med kommunerna, patienterna har kunnat komma hem snabbare än 

vanligt. Samarbetet mellan akuten och vårdavdelningarna har varit bra. 

 

Datum: 2023-09-13 

Tid:  kl. 14-16 

Plats: kommunhuset i möteslokal Vänern 
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Kommunal rehab: Gått relativt bra. Minimi bemanning och en del förändrade 

scheman. Brukar vara ökad belastning på sommaren. 

 

Vårdcentralerna: Relativt jämn belastning. En del frågor kring första dagsintyg.  

 

7. Information från kansliet: 

Mobila närvårdsteamet: Nu aktuellt för kommunerna vid kusten. Nästa steg är 

Dalsland, Vänersborg, Trollhättan och Lilla Edet i början på 2024. Beslut kommer i 

slutet av månaden. Helene Karlsson kommer gärna ut på vår första mötet 2024. 

 

Samverkansavtal vårdsamverkan fyrbodal: Går ut vid årsskiftet. Kommunen har 

sagt upp avtalet då de vill föra en ny diskussion kring hur det ska se ut för att kunna 

arbeta mer lokalt.   

Info från arbetsgruppen vårdövergångar:  

• Representanter från kommun, rehab, hemsjukvård, vårdcentraler och NU-

sjukvården deltog. Konkreta exempel och flöden diskuterades och kommer 

arbetas vidare med.  

• Exempelvis diskuterades flödet kring patienter som skrivs ut från NU-

sjukvården och är i behov av rehab. Vårdcentralerna föreslår att det ska 

vara obligatoriskt att skriva fast vårdkontakt i SAMSA. Förslaget tas vidare 

till SAMSA ansvarig Gunilla.  

• NU-sjukvården jobbar på att alla mottagningar ska ha SAMSA 

 

8. Närområdesplan 2024. 

Nordstan kommer bli ansvariga att arbeta med den.  

 

Tommy berättar om nytt boende med 44 platser som nyligen invigdes. Ökning med 

15 platser. Platserna kommer redan vara tillsatta i nästa vecka. 

 

9. Samverkan samlat dokument – Tommy Carlgren och Maria Aronsson fick i 

uppdrag att få fram ett samlat dokument, flyttas till november 

 

10. Dialog beredskapsjour – Vänersborg, Trollhättan och Lilla Edet  

Alla behöver vara överens, aktuellt olika meningar. Idag åker jouren ut på LPT eller 

dödsfall och inga andra ärenden. Ordinationer kan inte ses skriftligt av 
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hemsjukvården idag. Vi återkommer i frågan. Förslag på lokalt möte av 

vårdcentralerna i Vänersborg.   

 

11. Journalgranskning-  hur långt är vi komna 

Vargön och Vänerparken har gjort journalgranskningar p.g.a. tillsyn från IVO. 

Närhälsan kommer göra det regelbundet andra kvartalet. Medpro Clinic och 

Nordstan kommer att göra det under hösten.  

 

12. Tidsplans för nya rutiner egenvård- Tommy: Ny lag kring egenvård. På 

vårdsamverkan västra Götaland ska göra en regional riktlinje som ska vara klart 1 

januari 2024 samt en rutin som kommer vara klar 1 april 2024. Vi kan använda de 

tidigare blanketterna tills det kommer något nytt.    

 

13. Höstens vaccinationer- Tommy: Samordnad kampanj gällande covid och 

säsongsinfluensa som kan ges samtidigt (minst 6 månader i mellan Covid). 

Förstärkt vaccination gällande influensa för de som har hemsjukvård i ordinärt 

boende> 65 år samt de som bor på särskilt boende. Tommy önskar att vi kan hitta 

informationen på vårdgivarwebben. Hemsjukvården beställer via vårdcentralerna 

Covid och influensa. Det förstärka vaccinet och covid är gratis. Frågor kring 

pneumokockvaccinet och ersättningen, hemsjukvården har köpt hem det själv 

hittills.  

 

Personal inom hemsjukvården som vill vaccinera sig för pneumokockvaccin vänder 

sig till den vårdcentralen där de är listade och vårdcentralen fakturerar 

hemsjukvården. 

 

Provtagning covid inom hemsjukvården. Patienterna ska testas om det finns 

misstanke, då endast antigentest enligt smittskydd. Kan tas efter beslut av 

hemsjukvården.      

     

14. Läkemedelsautomater, dialog- Anette  

Används ute hos patienter för de som har läkemedelsövertag. Används idag i ex 

Uddevalla. Arbetsgruppen startat i gång 1 oktober som kommer titta på frågan 

närmare. Representant (läkare) från vårdcentralen önskas.   

 

15. Rutin antibiotikabehandling i.v, - fråga till chefsssk Maria Andersson – 

Önskemål om en delregional rutin istället för att varje kommun tar fram sin egna. 

NU-sjukvården är positiv till att patienten får i.v. antibiotika i hemmet. Det finns i 

dagsläget ingen rutin färdig. Frågan får lyftas i PV-NU Maria tar med sig fråga. 
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Jesper Swärd, chefsläkare NU-sjukvården. Frågan väcktes under diskussion i 

MAS-nätverket Fyrbodal där man önskat IV-antibiotikabehandling i hemmet. Valdes 

att skickas in delregionalt till en början gällande de patienter som kommer från 

slutenvården och öppenvården. NU-sjukvården är positiva till frågan, de ser att det 

finna behov av IV. Det som behövs för att göra det möjligt är tydlighet och trygghet i 

en gemensam rutin. Frågan har lyfts i PVNU i grupp 3 var det svårt att få någon 

koncensus. Jesper kommer bjudas in av Tommy till MAS-nätverket. 

- Grupp 1 de som har kontakt med NU-sjukvården som behöver IV-

behandling som de kan sköta själva. Styrs idag av NU-sjukvården.  

- Grupp 2 de som ligger inne som endast har IV men som annars hade 

kunnat skrivas ut samt bor på särskilt boende.  

- Grupp 3 primärvården som skulle kunna behandla IV i särskilt boende eller i 

hemmet istället för att skicka in till sjukhuset. Ser idag i vissa kommuner där 

det fungerar bra.    

 

16. Samarbete med apotekare läkemedel för äldre 

Apotekare kommer till Närhälsan och pratar om förskrivningar av läkemedel till de 

äldre. Ämnet tas vidare till nästa möte. 

 

17. Handlingsplan Nära vård- Carola: Lydia och Christina är ute i lokala 

samverkansgrupp. Tas till nästa möte, gå vidare med Lydia och Christina.    

 

18. Rehabnätverk Vänersborg- Nathalie: Tidigare fanns det en bättre samverkan 

mellan de olika rehabenheterna. Nathalie Höglander påminner som mejl som gått ut 

för samverkansmöte. 

 

 

19. Avvikelser 

• NU-sjukvården och hemsjukvården: Följsamhet i SAMSA, kommunikation 

och läkemedel.  

• Vårdcentral och NU-sjukvården: Väntetid för remisser till vuxenpsykiatrin 

samt ortopeden.  

 

20. Övriga frågor 
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• Lars och Maria kommer ej vara på plats nästa möte i november. Vice-

ordförande håller då i mötet.  

• Ordförandeskapet 2024 lämnas över till kommunen. Vice-

ordförandeskap 2024 tas av Nordstan.  

 

21. Ärende till nästa möte 

• Samverkan samlat dokument 

• Dialog beredskapsjour 

• Läkemedelsautomater 

• Samarbete med apotekare läkemedel för äldre 

• Handlingsplan Nära vård 

 

Välkomna! 

 

 

Maria Ahlgren 

Ordförande 

 

 

 

 

 


